

Referat af bestyrelsesmøde d. 8/12 2020 kl. 19.30:

Tilstede: Nanna, Rasmus, John, Diana, Jacob, Mia, Anita, Lasse og Martin (referent).

Fraværende: Margrethe.

Først blev der budt velkommen til den nye gruppeleder Diana, og derefter var der en kort præsentationsrunde af de øvrige bestyrelsesmedlemmer.

1. Valg af referent:

Martin blev forslået som referent, hvilket han accepterede.

2. Godkendelse af dagsorden:

Dagsordenen til dagens møde blev godkendt.

3. Gennemgang og mulige opfølgninger fra sidste referat:

SOME er indtil videre sat i bero, men Diana vil tage fat i Ann for at høre om du er klar til at starte det op.

4. Nyt fra kassereren:

John gennemgik regnskabet. Vi kommer desværre ikke til at opfylde det forventede underskud pga. Covid-19.

Den eneste anke John har er, at lederne meget gerne må aflevere kvitteringerne hurtigere, for beløb de har lagt ud.

Derudover skal der strammes op på, hvornår lederne afleverer indmeldelsesblanketter på nye spejdere, så vi slipper for at en indmeldelse kommer flere måneder efter den nye spejder har haft sine 3 prøvemøder.

En leder mangler at udfylde en børneattest. Dette **SKAL** bringes i orden!!!

Gennemgang af gruppe- hjælpere og assistenter.

5. Nyt fra lederne:

Det var ledermøde d. 22/11-20, hvor der i henhold til gældende Covid-19 restriktioner / retningslinjer, kun var mødt en repræsentant op for hver gren.

Skt. Hans udvalgets beslutning om at nedlægge sig selv blev drøftet. Lederne overvejer om udvalget skal fortsætte, og evt. i hvilket format.

Der blev også drøftet om der skal være en fælleslejr i 2021.

Lederne har efterspurgt et fællesmøde med bestyrelsen, hvilket bestyrelsen bakkede op om.

På anbefaling drøftede bestyrelsen problematikken i at vi har to ledere der er bosat i Aarhus Kommune, og det blev vedtaget at følge regeringens vejledninger og DDS Korpsets anbefalinger. Hvilket betyder at de 2 pågældende ledere, ikke deltager i spejdermøderne indtil der er kommet nye anbefalinger / retningslinjer.

6. Ledergruppen, bestyrelsen og DDS Hørnings samlede fundament og værdigrundlag:

♦ Hvordan sikrer vi Den Gode Gruppe?

Forskellige ting og initiativer blev drøftet, om hvordan vi kan arbejde med, og sikre os Den Gode Gruppe.

Hver enkelt gren kører godt – men sammenholdet mellem de forskellige grene fungerer ikke optimalt.

Drøftelserne fortsætter og tages med til næste ledermøde, da dette er en løbende proces.

Der blev også snakket om, hvordan de enkelte ledere kan få hjælp til afholdelse af deres

ugentlige spejdermøder, hvis der skulle opstå behov for det pga. sygdom eller andre årsager.

7. Planlægning af grupperådsmøde:

Da dette møde var blevet udskudt, og Grupperådsmødet bliver udskudt, så vil dette punkt blive taget op på næste bestyrelsesmøde.

8. Næste møde og punkter til dagsordenen:

Mia sender en Doodle rundt.

Der kommer et punkt på næste dagsorden, om hvad Familiespejd's kontingent indbefatter.

9. Evt.:

- ♦ Der blev stillet spørgsmål om i hvilke grene der er ventelister, og hvad kapaciteten er i de forskellige grene.
- ♦ Der var enighed om at der skal være et fællesmøde for lederne, bestyrelsen og hjælperne, først i det nye år.
- ♦ Der blev stilet et forslag om indkøb af halsedisser med DDS-logo på. John og Martin vil kigge nærmere på det på et senere tidspunkt.

Således opfattet af Martin